
Gbčirsski svet ZSS

O gospodarjenju
v letu 1981

Obravnava polletnih rezultatov gospodarje-
nja ali, drugače rečeno, uresničevanje stabili-
zacijskih prizadevanj v naši občini je bila
osrednja točka dnevnega reda seje občinskega
sveta ZSS Ljubljana-Siška.

V razpravi je bila posebna pozornost usmer-
jena na področje ekonomskih odnosov s tuji-
no, investicijske politike in rasti pioduktivno-
sti ter fizične rasti proizvodnje. Omeniti je po-
trebno še področje cen in s tem v zvezi infla-
cijo, probleme skupne in splošne porabe. Po-
udarili so, da rezultati niso takšni, da bi nas
lahko zadovoljili, zato moramo vztrajno in še
naprej krepiti vlogo delavca kot samouprav-
ljalca, krepiti in razvijati zavest, da boljše re-
zultate lahko dosegamo samo v urejenih samo-
upravnih odnosih in na podlagi zavestne samo-
upravne odločitve delavcev.

Nadalje je potrebno kritično preveriti ures-
ničevanje tekočih planskih nalog in s takojš-

njo akcijo začeti pripravljati planske dokumen-
te za leto 1982. Zaostriti moramo osebno oci-
govomost za realno planiranje od TOZD do
družbenopolitične skupnosti. Doseči moramo,
da bomo v vseh okoljih spoznali nujnost izvo-
za predvsem na konvertibilno področje in da
mora biti to tudi dolgoročna usmeritev.

Zaradi prevelike rasti stroškov je v marsi-
kateri OZD ekonomičnost poslovanja slabša.
Zato je potrebno ponovno povsod postaviti za-
hteve za večje varčevanje, posebej to velja za
vse vrste energije, repromateriala, surovine
itd.

Glede na rast izgub se občinski svet zavze-
ma, da v teh okoljih izgube sanirajo in pokri-
vajo na ekonomskih temeljih z rešitvami, ki
bodo dale dolgoročno perspektivo in da ne bo-
do še nadalje izkoriščali vseh oblik solidarno-
sti za pokrivanje oziroma saniranje neperspek-

tivne proizvodnje, pokrivanje slabega gospo-
darjenja in slabega dela.

Moramo se zavzemati, da ob določanju o
cbsegu sredstev za osebne dohodke pridejo
bolj do veljave kvalitetni dejavniki gospodar-
jenja, proizvodni rezultati, varčevanje, poveče-
vanje izvoza in ne le nominalno gibanje do-
hodka. Vendar pa občinski svet opozarja na
realno padanje osebnega dohodka tudi v tera
obdobju, zaradi česar bomo morali narediti
odločne korake za preprečevanje nadaljnjega
padanja.

Smo pred obravnavo 9-mesečnih rezultatov
gospodarjenja v OZD, zato je občinski svet
ZSS ponovno pozval vse OO ZSS, da zagoto-
vijo skupno z vodstvi kar najbolj učinkovito
razpravo med delavci, za kar je nujno potreb-
no pripraviti ustrezna gradiva in opozoriti na
najbolj pomembna področja gospodarjenja.


